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Betreft:  Art 48 vragen asbestdaken verbod 
 
Maastricht, 21 juni 2017  
 

Geacht college, 
 
 
In de beantwoording d.d. 16 mei 2017 op de schriftelijke vragen die de Senioren Partij Maastricht  aan uw 
College heeft voorgelegd,  geeft u aan op de hoogte te zijn van het toekomstig verbod van asbest en de 
subsidieregeling voor verwijdering. Tevens vermeldt  uw College geen overzicht te kennen van de diverse 
materialen waarmee diverse daken in Maastricht zijn bedekt en dat met hulp van de Provincie een middels 
zogenaamde 0-meting  de asbestsanering in kaart te gaan brengen. De communicatie omtrent het toekomstig 
verbod is tot op heden  via sociale media en de website “thuisinMaastricht”  gecommuniceerd. 
 
Het gegeven dat de Rijksoverheid strikte voorwaarden stelt  in  de subsidieregeling voor het verwijderen van 
asbestdaken en aan het verwijderen van asbestdaken is aanleiding voor het stellen van onderstaande 
aanvullende vragen: 
  

1. Kunt u aangegeven op welke wijze de zogenaamde 0-meting  geïntensiveerd kan worden aangezien de 
verwijdering van het asbestdak moet gestart en voltooid zijn in de periode 1 januari 2016 tot en met 31 
december 2019, zodat zo optimaal mogelijk particulieren, ondernemingen en non-profit organisaties 
gebruik kunnen maken van de subsidieregeling? 

 
2. Kunt u aangeven op welke wijze u denkt de asbestsaneringsoperatie in samenhang met een 

energietransitie te realiseren aangezien financiering voor particulieren via het Nationaal 
Energiebespaarfonds geen goedkeuring verkrijgt van de landelijke overheid? 
 

3. Bent u op de hoogte van het feit, dat de Provincie al geruime tijd overleg pleegt met inwoners van 
Maastricht m.b.t. het eventueel verwijderen van asbestdaken, eventueel via energietransitie? 

 
4. Bent u bereid om een financieringsmodel te onderzoeken voor particulieren – bijvoorbeeld een 

gemeentelijk fonds - die als gevolg van lopende hypotheek verplichtingen en/of leeftijd niet in 
aanmerking komen voor een financiering via een bank of hypotheekverstrekker  ten behoeve van de 
asbestverwijderingsverplichting?  

  
 

In afwachting op uw reactie, 
 
 
Namens de de fractie van SPM 
 
Jan Erckens, gemeenteraadslid 
John Steijns, fractie voorzitter 
 


